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20'\8 AUG O 8, Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Orbán Viktor miniszterelnök Úrhoz:

,,Miért nem nyilvánosak a politikai pártok köztartozásai?"
címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A közelmúltban kérdéssel fordultam Varga Mihály miniszter úrhoz, illetve a NAV vezetőjéhez,
hogy a Magyarországon törvényesen bejegyzett politikai pártok köztartozásaival kapcsolatban
információt kérjek. Az információszolgáltatást mindkét állami vezető az adótitokra hivatkozva
lényegében elutasította.

Országgyűlési képviselőként határozott álláspontom az, hogy mindennél jelentősebb közérdek
fűződik ahhoz, hogy a közvélemény megismerhesse: melyik - a parlamenti, EU parlamenti vagy
önkormányzati választáson indulni kívánó, a választóktól közhatalmat kérő - politikai pártnak
vannak bármilyenjogcímen köztartozásai?

Ezek a pártok döntő részben közpénzekből működnek, ezért erkölcsi minimum, hogy a mindenkori
köztartozás ténye, jogcíme és összege ne bújhasson az adótitokkal kapcsolatos szabályok mögé?

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésem lenne Ön felé:
- Ön szerint elfogadható-e és továbbra is támogatható-e az a gyakorlat, hogy a politikai pártok

gazdálkodásával kapcsolatos köztartozások nem nyilvánosak?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. augusztus 8.

Dr. Oláh Lajos
Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője


